
Kollektivhus Nu 

 

Protokoll från styrelsemöte måndagen den 22 april 2024 kl. 

10-12 via Teams 

 

Deltagare: Ulrika Egerö, Rolf Ericson, Eva Mertel Högberg, Ulla 

Immler, Kerstin Kärnekull, Eva-Marie Mendahl, Linnea Wesslund och 

Tore Wizelius  

 
 

1. Ulrika valdes till ordförande, Kerstin till sekreterare och Eva-

Marie justerare för mötet.  

2. Förra protokollet och beslutsloggen 
Vi tittar igenom, klarmarkerade några och strök andra. Ulla Immler uppdaterar 

beslutsloggen.  

3. Dagordningen godkändes 

4. Medlemslistan, mentorskap 
Ulrika har skickat ut den nya medlemslistan med fördelning av 

mentorskap.  

 

Vi beslöt att medlemslistan ska kompletteras med fysisk adress till 

projektet liksom mejladress till ordförande och kassör. Rolf gör 

kompletteringen. 

 

Alla ska senast under maj kontakta sina medlemsföreningar för att kolla 

att vi har aktuella kontaktuppgifter och om vår hemsida behöver 

uppdateras med ny text.  

Listan på stödmedlemmarna behöver också ligga på Google Drive så att 

vi kan göra våra utskick även till dem. Rolf lägger den där. 

5. Uppdatering av GDPR-rutinen 
Ulrika har skrivit ett förslag till nya rutiner, som dock behöver 

kompletteras vad gäller stödmedlemmar samt att vi registrerar 

mejladresser till föreningarnas ordförande och kassör. Beslut ska tas vid 

nästa styrelsemöte. 

6. Gemensam IT-lösning för oss och medlemsföreningarna 
Arbetet delas nu upp på två spår:  

- Google Work Space, för dokumenthantering, mejlkonton, intern 

kommunikation. Tommy har börjat bygga en struktur för Kollektivhus Nu 

och för  medlemsföreningarna. Marie Avén från Tersen och Anders 

Olofsson från Majbacken blir administratörer för lösningen, tillsammans 

med Tommy.  

- WordPress, för hemsidor. Maria Lindhgren från Dunderbacken och 

Anita Lundberg börjar bygga en generell mall som först testas på 

Kollektivhus Nu:s sida. Maria föreslår Oderland som webbhotell Troligen 

behöver vi ett premium-paket där, vilket skulle kosta ca 4500 kr per år, 

som Kollektivhus Nu och föreningarna som går med då skulle dela på.  

 

Vi avvaktar med att byta webbhotell och med andra beslut tills vi vet hur 

stort intresse är. Vi kommer troligen att behöva arvodera någon i nästa 

steg. 

7. Hemsidans innehåll och målgrupp 

Ulla har skickat en sammanställning från ett möte med Rolf och Ivette 

den 18 april. Skicka synpunkter till Ulla senast 3 maj.  
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8. Projektlotsutbildning med nordiska nätverket för bygg- och 

bogemenskaper, KOBB 
Utbildningen kommer bli totalt 8 dagar under hösten 2024, varav 7 dagar 

gemensamma och 1 dag specifik för respektive land. Kollektivhus Nu 

kommer få ca 20 000 kr under 2024 för vårt arbete med utbildningen, 

som vi kan använda som vi vill. Utskick ska ske för att marknadsföra 

utbildningen (Ulrika). 

9. Arbete inom forskningsprojektet Co-Hope 
Vi har fått 51 200 för vårt arbete med projektet under 2024. Vi avvaktar 

med beslut om användning. Medlen kan gå till omkostnader som inte 

täcks direkt av projektet. 

10. Verksamhetsplanen 
Vi gick igenom verksamhetsplanen och vad vi arbetar med punkt för punkt 

och kunde konstatera att ganska. mycket är på gång. Ny genomgång vid nästa 

styrelsemöte. 

11. Bo tillsammans 
Kerstin rapporterade att nummer 70 håller på att sammanställas med sikte 

på 15 maj. Som vanligt gott om material. 

12. Kommande styrelsemöten. 
Stockholm söndagen den 2 juni kl.13 i Kupan i Älvsjö.  
Digitalt möte onsdagen den 4 september kl 19. 

Falun den 19-20 oktober i Tersen. 

13. Övriga frågor 
- Öppet Hus 5-6 oktober.  

Ulrika gör ett utskick med årsmötesprotokoll och blänkare om Öppet Hus.  

Ulla skriver till husen om Öppet Hus i slutet av maj. 

- En rapport har kommit från projektet ”Bostadsinnovationer underifrån: 

Bostadsförsörjning för och med ekonomiskt utsatta grupper”. Kerstin 

skickar till styrelsen och lägger på hemsidan. 

 

Vid datorn   Justeras 

 

Kerstin Kärnekull  Eva-Marie Mehldal 

 


